3 Pieces

90 m2

Réf. 85379987
T 864 000 €

Cannes
Appartement a vendre (06400)
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CANNES - Secteur tres résidentiel de Cannes, a quelques minutes des
plages et de la Croisette, au sein d'une résidence intimiste de 9 lots,
nouveau programme pour quelques privilégiés.Les appartements ont
été congus pour votre confort avec dans un écrin de verdure au
calme,Les vastes terrasses et les jardins permettent de profiter
pleinement du soleil azuréen, tout en étant proche des festivités.Du T2
au T4 Parking en sous sol inclusPrix de 368.000 € a
1.496.000€Livraison 4e trimestre 2026Contactez nous pour plus
d'informations.Les informations sur les risques auxquels ce bien est

exposeé sont ...

CANNES - In a very residential area of Gannes, just a few minutes from the beaches
and the Croisette, in an intimate residence of 9 lots, a new program for a privileged
few.The apartments have been designed with your comfort in mind, in a quiet,
green setting,Vast terraces and gardens let you take full advantage of the Cote
d'Azur sunshine, while still being close to the festivities.From T2 to T4 Basement
parking includedPrices from €368,000 to €1,496,000Delivery 4th quarter
2026Contact us for more information.Information on the risks to which this property

is exposed is available at ...
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